
نماين�ده مردم تبريز، آذرش�هر و اس�كو در 
مجلس با انتقاد از كارش�كني هيئت رئيسه 
مجل�س در موضوع اس�تيضاح وزي�ر راه از 
جم�ع آوري امض�اي مجدد براي اس�تيضاح 
وزي�ر راه خب�ر داد و گف�ت: برخ�ی در حال 
وقت كشی هستند تا با رس�يدن ايام نوروز و 
انتخابات استيضاح آخوندی را منتفی كنند. 
حدود دو م��اه و نيم از حادثه قط��ار مي گذرد و 
همچنان طرح استيضاح وزير راه و شهر سازي در 
ابهام قرار دارد. در اين روزها كه زمزمه برگزاري 
جلسه اس��تيضاح وزير راه جدي تر شده است، 
آخوندي با بازديد از پروژه مسكن مهر يا بازديد 
از برخي از خبر گزاري ها در حال مظلوم نمايي و 
دفاع از عملكرد ضعيف خود در س��ه سال و نيم 

گذشته است. 
در اين ميان نمايندگان موافق استيضاح همچنان 
از كارشكني هيئت رئيسه مجلس خبر مي دهند. 
روز گذشته نماينده مردم تبريز، آذرشهر و اسكو 
در مجلس شوراي اسلامي درباره استيضاح وزير 
راه گفت: طبق آيين نامه داخلي مجلس شوراي 
اسلامي با بررسي موضوع اس��تيضاح، بايد وي 

به جلسه كميسيون عمراني دعوت مي شد و از 
آنجايي كه طرح استيضاح وزير راه و شهرسازي 
از دو ماه گذش��ته به مجلس تقديم شده است 
و نمايندگان تمام تلاش خ��ود را كردند كه در 
لابه لاي بررسي برنامه ششم موضوع استيضاح را 
به نحوي در دستور كار كميسيون عمراني قرار 

دهيم اما با كارشكني هايي روبه رو شديم. 
احمد عليرض��ا بيگی ب��ا بيان اينك��ه مطابق با 
آيين نامه داخلي مجلس شوراي اسلامي و قانون 
اساسي فقط موضوع استيضاح وزير را مي توان 
حين برنامه مورد رس��يدگي قرار داد، افزود: در 
قانون اساسي نيز ذكر ش��ده است كه با امضاي 
اكثريت نمايندگان استيضاح وزير در نخستين 
جلسه علني مجلس بايد صورت گيرد.  نماينده 
مردم تبريز، آذرشهر و اسكو در مجلس شوراي 
اس��لامي تصريح كرد: در اين دو م��اه مقاومت 
عجيبي از جانب هيئت رئيسه مجلس نسبت به 
عدم استيضاح وزير راه و شهرسازي را مشاهده 

كرديم. 
وي ادامه داد: ب��ا توجه به ت��داوم اين مقاومت 
براي عدم اس��تيضاح وزير راه و شهرس��ازي، ما 

نماين��دگان بايد موض��وع را با م��ردم در ميان 
بگذاري��م تا بدانند هيئت رئيس��ه در راس��تاي 
اس��تيفاي حقوق مردم حاضر به استيضاح وزير 

نيست. 
بيگي با اشاره به اينكه با همه اين كارشكني ها، 
هيئت رئيسه مجلس ش��وراي اسلامي مدعي 
ش��دند كه اص��لًا بحث اس��تيضاح وزي��ر راه و 
شهرسازي مورد نظر نمايندگان نبوده و شرايط 
مجلس اقتضاي چنين موضوعي را ندارد، افزود: 
بعد از اي��ن ادعا به ناچار مجب��ور به جمع آوري 
امضاي مجدد براي اس��تيضاح وزير در مجلس 
شدم كه س��ريع در همان روز بيش از 50 امضا 
جمع ش��د و به هيئت رئيس��ه ارائه داديم.  وي 
با يادآوري اينكه بعد از همه مش��كلات يك روز 
براي تشكيل جلسه عمران با موضوع استيضاح 
وزير راه تعيين شد كه آن روز مصادف با رحلت 
آقاي هاشمي رفسنجاني شد و بعد از آن نيز دو 
هفته مجلس تعطيل ش��د، گفت: عملًا موضوع 
رسيدگي به استيضاح دو هفته تأخير داشت ولي 
بعد از پافش��اري هاي فراوان جلسه كميسيون 
عمران بدون حضور وزير راه و شهرسازي تشكيل 

شد كه معاونان وزير مدعي شدند دعوتنامه اي به 
دست وزير نرسيده است. 

نماينده مردم تبريز، آذرشهر و اسكو در مجلس 
ش��وراي اس��لامي با تأكيد بر اينكه هدف وزير 
راه از عدم حضور در جلس��ه كميسيون عمران 
وقت كش��ي بود، افزود: به قدري نمايندگان در 
زمينه استيضاح پافشاري داشتند كه بدون وزير 
نيز جلسه را برگزار كردند، در نهايت نمايندگان 
از پاسخ معاونان وزير راه و شهرسازي قانع نشدند 
و شايد اگر وزير در جلسه حضور داشت موجب 
قانع شدن عده اي از نمايندگان و صرف نظر آنها 
از استيضاح وزير مي شد ولي با عدم حضور اهانت 

به مردم را نشان دادند. 
وي خاطرنشان كرد: بعد از تشكيل جلسه عمران 
نمايندگان مجاب شده اند كه موضوع استيضاح 

به صحن علني مجلس برود. 
بيگي اف��زود: ما انتظار داش��تيم بعد از جلس��ه 
كميس��يون به فاصله حداكثر 10 روز جلس��ه 
استيضاح وزير راه و شهرسازي در صحن علني 
مجلس اجرا ش��ود كه با كم��ال تعجب ديديم 
هيئت رئيس��ه قبول كرد كه دعوتنامه به دست 
وزير راه نرسيده و جلسه كميسيون بايد مجدد 

برگزار شود. 
وي با اش��اره ب��ه اينكه بع��د از جلس��ه مجدد 
كميس��يون به فاصله 10 روز جلسه استيضاح 
وزير راه و شهرسازي برگزار خواهد شد، تصريح 
كرد: تلاش بر اين اس��ت كه با وقت كشي ها اين 
موضوع به تعطيلات نوروز و انتخابات وصل شود 

كه در نهايت استيضاح صورت نگيرد. 
نماينده مردم تبريز و آذرشهر و اسكو در مجلس 
شوراي اسلامي متذكر ش��د: اين وقت كشي ها 
جاي تأس��ف دارد و م��ا نيز به عن��وان نماينده 
مردم هم��ه مس��ائل را به م��ردم مي گوييم كه 
چنين اراده هايي وجود دارد و اجازه اس��تيضاح 

را نمي دهند. 
بيگي تأكيد كرد: همه اين اتفاقات نشان مي دهد 
كه به ط��رز عجيبي روابط و ضواب��ط مؤثر واقع 
شده و بر مسائل سياس��ي نمايندگان نيز تأثير 
گذاشته كه در دفاع و همراهي از وزير با استيضاح 
خاطي مخالفت كنند.  وي با بيان اينكه وزير با 
بي اهميتي تا به امروز در جلسه مجلس حضور 
نداشته است، گفت: بعد از حادثه پلاسكو شهردار 
تهران و وزير كشور در جلسه علني مجلس حضور 
داشته و موضوع را توضيح داده اند ولي در دفاع 
از حقوق مردم آذربايجان وزير راه و شهرسازي 

حاضر به حضور در جلسه مجلس نشده است. 
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 قاچاقچی ها در حال امتحان دولت

برای واردات 11 میوه ممنوعه  
تزري�ق قطره چكاني ميوه ه�اي ممنوع�ه خارجي به ب�ازار براي 
روزه�اي پاياني س�ال، در حالي آغاز ش�ده كه گوي�ا قاچاقچيان 
درحال برنامه ريزي براي واردات گسترده اين محصولات هستند. 
۲5 بهمن ماه سال گذشته بود كه توزيع ش��بانه و گسترده ميوه هاي 
ممنوعه خارجي در تهران س��ر و صداي زيادي به پا ك��رد؛ توزيع اين 
10 نوع ميوه تازه خوري كه خبر آن توسط رسانه ها منتشر شد و شامل 
گيلاس، انواع آلو، انواع زردآلو، انواع هلو، شليل و انگور مي شد در حجمي 
گسترده از كشورهايي مانند ش��يلي و اكوادور وارد شده بود و واكنش 
بسيار ش��ديد وزارت جهاد كش��اورزي، توليدكنندگان، اتحاديه هاي 

مربوطه و كارشناسان را به همراه داشت. 
در پي اي��ن اتفاق، دس��تگاه هاي مس��ئول يكي پس از ديگ��ري وارد 
ماجرا ش��دند و موضوع را به دقت زيرنظر گرفتند؛ هر چند بسياري از 
كارشناسان از اقدامات دس��تگاه هاي نظارتي در اين زمينه انتقاداتي 
داشتند و اعلام كردند برخوردها آن چنان كه بايد جدي نيست اما در 
هر صورت اين اقدامات موجب شد تا چندين ماه شاهد توزيع بسيار كم 

و حتي عدم توزيع ميوه هاي ممنوعه در بازار داخلي باشيم. 
امسال نيز با نزديك ش��دن به پايان سال، مجدداً سر و كله فرنگي هاي 
خوش آب و رنگ ب��ا قيمت هاي گزاف در بازار پيدا ش��ده؛ ش��برنگ 
آفريقايي، گلابي امريكايي، شاه بلوط ترك و انبه كنيا اولين ميوه هايي 
بودند كه امسال با قيمت هاي گزاف وارد بازار ايران شدند و در مغازه هاي 
داخلي جاخوش كردند؛ مدتي بعد هم نارنگي پاكس��تان به جمع اين 
ميوه ها اضافه شد؛ همين مسئله نگراني ها را درباره احتمال توزيع مجدد 

ميوه هاي خارجي در حجم گسترده افزايش داده است. 
در همين زمينه، رئيس اتحاديه باغداران اس��تان تهران به مهر گفت: 
اين مسئله به شدت نگران كننده است و به نظر مي رسد واردكنندگاني 
كه براي واردات گسترده برنامه ريزي كرده اند درحال فضاسازي براي 
انجام اين كار هس��تند.  مجتبي ش��ادلو تصريح كرد: عرضه ميوه هاي 
ممنوعه طي هفته هاي اخير احتمالاً به اين دليل است كه واردكنندگان 
مي خواهند عكس العمل مسئولان، رسانه ها و بازار را بسنجند و سپس 
نقشه خود را پياده كنند.  شادلو با تأكيد بر اينكه همه بايد اين موضوع را 
جدي بگيرند، گفت: رسانه ها و مسئولان نبايد به اين مسئله بي تفاوت 

باشند و بايد كاري كنند كه باعث عقب نشيني واردكنندگان شود. 
در اين ميان، عده اي سرمازدگي باغات ش��مال كشور و آسيب ديدن 
بخشي از توليد مركبات و كيوي را دليلي براي واردات اين محصولات 
عنوان و اعلام مي كنند كه در صورت عدم واردات با مشكل كمبود اين 
محصولات براي شب عيد مواجه خواهيم بود؛ موضوعي كه البته مورد 
تأييد مسئولان وزارت جهاد كشاورزي و توليدكنندگان نيست. شادلو 
در اين خصوص به مهر گفت: درست است كه به بخشي از توليد پرتقال 
شمال آسيب وارد شده اما هم اكنون بازار از اين محصول اشباع است. 

وي با اشاره به توليد مركبات در جنوب كشور، افزود: عمده دهك هاي 
جامعه ما قادر به خريد ميوه هاي ممنوعه با قيمت هاي گزاف نيستند و 
واردات اين محصولات تنها باعث ايجاد اختلال در بازار داخلي مي شود. 
رئيس اتحاديه باغداران اس��تان تهران ادامه داد: واردات اين ميوه ها، 
فقط آفات و بيماري ها را براي باغات ما به ارمغان مي آورد و به توليدات 
كشور آسيب  جدي وارد مي كند.  نكته قابل توجه در اين زمينه آن است 
كه اخيراً تعداد ميوه هاي ممنوعه در بازار داخل از پنج ميوه به 11 نوع 
افزايش يافته كه اين امر، گمانه زني ها مبني بر برنامه ريزي دقيق براي 
واردات گسترده را تقويت مي كند.  رئيس اتحاديه ميوه و سبزي در اين 
زمينه گفت: حجم توزيع ميوه هاي قاچاق چندان چشمگير نيست اما 
اخيراً به تعداد آنها افزوده شده است. حسين مهاجران ادامه داد: اخيراً 
سير چيني، گلابي چيني، آلو زرد تركيه، سيب سبز فرانسوي، زرد آلوي 
آفريقا و سيب سبز تركيه نيز به جمع ميوه هاي خارجي موجود در بازار 
داخل پيوسته اند. به گفته وي، ميوه هاي مذكور خارج از ميدان مركزي 

ميوه و تره بار در حال خريد و فروش هستند. 
  افزايش 1۵ تا ۳۰ درصدي ميوه هاي زمستانه

همچنين اخبار رسيده از بازار ميوه و تره بار از افزايش قيمت 15 تا ۳0 
درصدي ميوه هاي زمس��تانه حكايت دارد. به طوري كه سيب سفيد 
افزايش 15 درصدي داش��ته و پرتقال جنوب ب��ا افزايش ۳0 درصدي 

قيمتش به 5 هزار به 8 هزار و 500 تومان رسيده است. 
مهاجران افزود: گراني سيب دليل خاصي ندارد و تنها به دليل اينكه 
چند ماشين صادرات به روس��يه صورت گرفت برخي از جو صادرات 
سوءاستفاده كرده و بي دليل سيب را گران كردند اما در رابطه با پرتقال 
از آن جهت كه تقاضا براي محصول جنوب به خاطر سلامتش بالا رفته 
لذا قيمتش افزايش چشمگيري داشت.  رئيس اتحاديه ميوه و تره بار 
تهران گفت: پرتقال جيرفت نيز ۲ تا ۲ ه��زار و 500 بوده كه الان به 
4 هزار تومان رسيده است، سبزي خوردن و نارنگي بندرعباس نيز از 
ديگر محصولاتي هس��تند كه 15 درصد روي قيمت آنها رفته است، 
قيمت اين ميوه 1۲ هزار تومان بوده كه الان 16 هزار تومان در ميدان 
به فروش مي رس��د.  مهاجران در رابطه با تناس��ب عرضه و تقاضاي 
ميوه هاي زمستانه اظهار داشت: س��يب به اندازه كافي موجود است، 
وزارت جهاد كشاورزي نيز اعتقاد دارد كه پرتقال نيز به اندازه مصرف 

عيد موجود است. 

توزيع 40 هزار تن برنج براي بازار شب عید
بازرگان�ي دولت�ي گف�ت: ب�راي تنظي�م  مع�اون ش�ركت 
ب�ازار ش�ب عي�د 4۰ ه�زار ت�ن برن�ج هن�دي از طري�ق 
فروش�گاه هاي زنجي�ره اي سراس�ر كش�ور توزي�ع مي ش�ود. 
در حال حاضر قيمت ه��ر كيلوگرم برن��ج درجه يك ايران��ي در بازار 
خرده فروشي تا 1۳ هزار و 500 تومان هم رسيده و قيمت هر كيلوگرم 
برنج هندي 4800 تا 5 هزار تومان است.  قيمت برنج ايراني طي يك 
سال اخير افزايش 40 درصدي داشته اس��ت، اما قيمت برنج وارداتي 
تغيير چنداني نداشته است. طي دو هفته اخير نيز دولت تعرفه واردات 
برنج را به يكب��اره از ۲6 درصد به 5 درصد كاهش داده اس��ت. در اين 
خصوص، حسن عباسي معروفان در گفت وگو با فارس، در پاسخ به اينكه 
براي تنظيم بازار و كاهش قيمت برنج با نزديك ش��دن ايام نوروز چه 
تدابيري انديشيده ايد، گفت: با مصوبه ستاد تنظيم بازار از هفته گذشته 
40 هزار تن برنج هندي 11۲1 به قيمت ۳800 تومان در حال توزيع در 
سراسر كشور است.  وي اضافه كرد: قرار است تا با ستاد تنظيم بازار هر 
استان فروشگاه هاي زنجيره اي براي توزيع اين نوع برنج انتخاب شود تا 

مردم بتوانند از اين طريق برنج مورد نياز خود را تأمين كنند.

پكن به تحريم هاي جديد   شركت هاي چیني 
مرتبط با ايران اعتراض كرد

وزارت خارج�ه چي�ن نس�بت ب�ه تحريم ه�اي جدي�د امري�كا 
علي�ه ش�ركت هاي چين�ي مرتب�ط ب�ا اي�ران اعت�راض ك�رد. 
به گزارش فارس، چين نسبت به تحريم هاي امريكا عليه شركت هاي 
چيني مرتبط با ايران، اعتراض كرد.  به نوشته چاينا مورنينگ پست، 
وزارت خارجه چين ضمن اعتراض به مقامات امريكايي گفت تحريم هاي 
جديد امريكا عليه شركت هاي چيني مرتبط با تهران، به شدت بر تجار 
چيني تأثيرگذار خواهد بود.  سخنگوي وزارت خارجه چين روز دوشنبه 
گفت چين مخالف تحريم هاي يك جانبه است و اين حركت واشنگتن 
به شدت بر منافع ديگران تأثير مي گذارد. وي افزود: تحريم ها در تقويت 

اعتماد تأثير نداشته و بر مشكلات بين المللي مي افزايد. 

نماينده تبريز: هیئت رئیسه حاضر به استیضاح آخوندی نیست
وقت كشی در استيضاح وزير راه و شهرسازی

  گزارش  یک

س�خنگوي كميس�يون صناي�ع و مع�ادن 
مجل�س با بي�ان اينك�ه قيمت واقعي س�ايپا 
كاشان بس�يار بيش�تر از رقمي اس�ت كه به 
پژو - س�يتروئن فروخته شده اس�ت، گفت: 
كميس�يون اين موضوع را در دستور كار خود 
دارد و حتماً پيگيري هاي لازم انجام مي شود. 
پس از اظهارات يك عضو كميس��يون حقوقي و 
قضايي مجلس در خصوص ارزان فروش��ي سهام 
سايپا كاشان، سخنگوي كميسيون اقتصادي نيز 
در اين خصوص واكنش نشان داد و در خصوص 
گزارش منتشره توسط وزارت صنعت و اعلام رقم 
150 ميليون يورو )168 ميلي��ارد تومان( براي 
س��رمايه گذاري و واگذاري 50 درصد از س��هام 
سايپا كاشان به پژو- سيتروئن، اظهار داشت: بر 
اس��اس اخبار واصله قيمت واقعي سايپا كاشان 
بسيار بيشتر از اين رقم است، اما هنوز كارشناسي 
به طور دقيق توسط مجلس انجام نشده است. به 
طور قط��ع در اين خصوص ارزان فروش��ي اتفاق 
افتاده است. از طرفي لازم است اين قرارداد به طور 
كامل بررسي شود تا با توجه به مجموع امتيازات 
دريافتي، بررسي شود آيا اين قرارداد به نفع كشور 

خواهد بود يا خير. 
 سعيد باستاني در پاسخ به اين پرسش كه شركت 
پژو - س��يتروئن همزمان با دو خودروساز ايران 
وارد مشاركت شده و محصولات هر دو قرار است 
كه در يك بازه قيمتي )90 - 50 ميليون( عرضه 

شود، اين از نظر شما انحصار را تشديد نمي كند، 
اظهارداشت: بله اين مسئله تشديد كننده انحصار 
است. پژو جزو اولين شركت هايي بود كه با اعمال 
تحريم ها از ايران خارج شد و ايران خودرو را تنها 
گذاش��ت. ما به تجربه ديديم كه فرانس��وي ها به 
دنبال فروش كالاهاي خود در بازار ايران هستند و 
بنا ندارند كه تكنولوژي و دستاوردهاي خود را در 
اختيار ما قراردهند. بايد نكات احتياطي در مورد 
اين قرارداد مد نظر قرار گيرد تا در صورت اعمال 

مجدد تحريم ها شاهد رفتن مجدد پژو- سيتروئن 
نباشيم. پژو و سيتروئن به ظاهر دو شركت مختلف 
هس��تند ولي در واقع آنها سال هاس��ت كه يك 
ش��ركت واحد ايج��اد كرده اند و در واق��ع هر دو 
خودروساز ما با يك شركت وارد قرارداد شده اند 
و اين نوعي دور زدن مقررات و تش��ديد انحصار 

است. 
وي با بيان اينكه محرمانه بودن اي��ن قرارداد به 
اين معني نيس��ت كه مجل��س در اين خصوص 

ورود نمي كند، گفت: كميس��يون اين موضوع را 
در دستور كار خود دارد و حتماً پيگيري هاي لازم 
انجام مي شود. از طرفي نحوه واگذاري، صادرات 
و انتقال تكنولوژي بايد دقيق��اً در اين قراردادها 
مشخص شود و مجلس اين امور را به طور دقيق 

پيگيري خواهد كرد. 
س��خنگوي كميس��يون صنايع و معادن مجلس 
شوراي اسلامي در خصوص دستورالعمل وزارت 
صنايع مبني بر ممنوعيت همزمان مشاركت يك 
شركت خارجي با بيش از دو شركت داخلي عنوان 
كرد: در قرارداد مذكور بايد اين دس��تورالعمل به 
طور كامل رعايت شود و مجلس شوراي اسلامي 

پيگير اين موضوع خواهد بود. 
همچنين محمد علي پور مختار نيز اخيراً با اعلام 
اينكه اين واگذاري محل اي��راد بوده و حتماً اين 
موضوع را در مجلس پيگيري خواهيم كرد، افزود: 
دستگاه هاي نظارتي هم بايد به اين موضوع ورود 
پيدا كنند. قرارداد منتشر ش��ده محرمانه تلقي 
شده و آن را منتشر نكرده اند و اين قرارداد براي 
ما بسيار مبهم و مشكوك اس��ت. چرا قراردادي 
نبايد براي مردم منتشر شود، حتي اگر به مردم 
اعتق��ادي ندارند حداقل در اختي��ار نمايندگان 
بايد بگذارند كه مشخص شود ما چه تعهداتي و 
طرف مقابل چه تعهداتي داده اس��ت و در مقابل 
چه امتيازات بزرگي را داده ايم و چه امتيازاتي را 

دريافت كرده ايم. 

کمیسیون اقتصادی: سایپا کاشان را مفت به فرانسه فروختند!

دبير اتحاديه توليد و صادرات پوشاک: 
علت قاچاق 99 درصدی پوشاک خارجی اهمال خود وزارت صنعت است 

دبير اتحادي�ه توليد و صادرات نس�اجي و پوش�اک ۹۹ درصد 
پوشاک خارجي بازار را قاچاق دانست و گفت: متأسفانه مراكزي 
در خود وزارت صنعت هستند كه در اجراي بخشنامه ساماندهي 
پوشاک خارجي كه شهريورماه ابلاغ شده بود، اهمال مي كنند. 
صنعت پوشاك يكي از صنايع مهم و اشتغالزاي كشور به شمار مي آيد 
كه به شرط حمايت و سرمايه گذاري مي تواند تأثير زيادي را بر رونق 
اقتصاد كشور داشته و حتي ميزان اش��تغال را افزايش دهد. با اين 
وجود مشكلاتي پيش روي اين صنعت است كه محدوديت هايي را 
براي فعالان اين حوزه به وجود آورده است به گونه اي كه در صورت 
ادامه شرايط موجود بس��ياري از واحدهاي فعال توليدي مجبور به 

تعطيلي مراكز توليدي و توزيعي خود خواهند شد. 
موضوع قاچاق و واردات خارج از ضوابط قانوني پوش��اك به كشور 
را بايد مهم ترين مش��كل امروز صنعت نساجي كش��ور دانست، به 
نحوي كه امروز كالاهاي قاچاق به راحتي در فروش��گاه هاي جديد 
مجتمع ه��اي تجاري ب��ه فروش مي رس��د. صاحبان فروش��گاه ها 
با تبعيض قائل ش��دن بي��ن توليدكنن��دگان داخل��ي و برندهاي 

قاچاقچيان، كالاهاي خارجي را در بهترين موقعيت ها و شرايط مالي 
در اختيار واردكنندگان قرار مي دهند و در اين شرايط هر روز سهم 

توليدكننده داخلي از بازار كاهش مي يابد. 
وزارت صنعت براي مديريت و جلوگيري از ورود كالاهاي قاچاق به 
كشور شهريورماه امسال دستور العمل ساماندهي عرضه كنندگان 
پوشاك ش��ركت هاي خارجي را در ايران تدوين كرد و براساس آن 
قرار بود فروش كالاهاي خارجي در سطح بازار مديريت شود. البته 
وزارت صنعت سه ماه از زمان ابلاغ اين دستورالعمل به فروشندگان 
مهلت داد تا اقدامات لازم را براي اجرايي ش��دن اين دستورالعمل 
انجام دهند، اما متأسفانه با گذشت پنج ماه از ابلاغ اين دستورالعمل 
هنوز اقدام مشخصي از سوي مراجع مربوطه انجام نشده و از طرف 
ديگر واردات پوشاك خارجي به ويژه قاچاق همچنان در سطح بازار 

انجام مي شود. 
سعيد جلالي قديري، دبير اتحاديه توليد و صادرات نساجي و پوشاك 
در همين ارتباط به تسنيم گفت: متأسفانه نبود نظارت در بازار باعث 
شده حضور كالاهاي تقلبي كه به صورت قاچاق وارد كشور مي شوند 

افزايش پيدا كند به نحوي كه مشاهدات چشمي ما نشان مي دهد ۳ 
ميليارد دلار پوشاك به صورت قاچاق وارد كشور مي شود كه از اين 

ميزان فقط ۳0 ميليون دلار اظهار نامه رسمي گمركي دارند. 
وي با اش��اره به اينكه اين آمار نش��ان مي دهد 99 درصد پوشاك 
وارداتي به كشور قاچاق بوده و فقط يك درصد از مبادي رسمي وارد 
شده است، افزود: جلسات مختلفي را با وزارت صنعت براي اجرايي 
شدن دستورالعمل ساماندهي واردات پوش��اك خارجي به كشور 
برگزار كرديم اما متأسفانه مراكزي در خود وزارت صنعت هستند 

كه در اجراي اين بخشنامه اهمال مي كنند. 
دبير اتحاديه تولي��د و صادرات نس��اجي و پوش��اك تصريح كرد: 
ش��ركت هاي واردكننده در اوايل ابلاغ دس��تورالعمل ساماندهي 
واردات پوش��اك اين موضوع را جدي گرفته و تلاش هايي را براي 
رعايت آن انجام دادند اما بعد از گذش��ت يك ماه متوجه شدند اين 
دس��تور العمل ها آبكي بوده و مانند ساير دس��تور العمل ها ضمانت 
اجرايي كافي ن��دارد به نحوي كه روال گذش��ته خ��ود را در پيش 

گرفته اند. 
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